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Tilstede: 

 

 

 

 

Afbud/fravær 

Forældre: Bettina, Pernille, Steffen, Morten, Tine, Trine, Dan og 

Susanne 

Medarbejdere: Michael Laursen og Marie-Louise Roed 

Elever: Lucas 9A og Kamuran 6A  

Ledelse: Morten Visti Motet, Lene Bech Christensen 

Fraværende:  

Tine og Trine, Kamuran 6.a 

1. Referat 

seneste møde 

2 min. 

• Ingen kommentar til referat 

 

2. Nyt fra 

elevråd  

Orientering 

5 min. 

• Der har desværre ikke være afholdt elevrådsmøde siden 

oktober måned, så ikke så meget nyt. 

3. Bestyrelsen 

- spørgsmål, 

opfølgninger mm. 

 

Drøftelse: 

 

Beslutning: 

 

Orientering: 

 

55 min. 

3.1 

• Trafiksikkerhedsudvalget.  

Der er sendt forespørgsel ud til skolerne, om de vil være med i 

udvalget. Der er lagt op til, at der deltager én repræsentant fra 

alle skolerne i kommunen. Dette skal SB repræsentanterne fra 

skolerne finde ud af. 

Skolebestyrelsen på Fløng skole vil gerne stille med en 

repræsentant 

til et evt. underudvalg, hvilket SB-formand skriver som svar. 

3.2 

• Lovpligtig princip: ”Om en elev kan opfylde sin 

undervisningspligt ved at deltage i musikskolens undervisning 

eller udøve eliteidræt i en idrætsforening” 

Dette har skolen pt. ikke. Morten sender et udkast ud til 

bestyrelsen forud for næste møde, som kan drøftes. 

Punkt til næste skolebestyrelsesmøde. 

3.3  
• Sidste nyt fra formanden  

Ikke yderligere end punktet vedr. trafiksikkerhedsudvalget. 

 

 4. Nyt fra Skole 

 

Orientering, 

drøftelse 

20 min. 

 

• Seneste nyt 

 
• Corona 

Der har i den seneste periode være et voldsomt højt fravær, 
hvilket har betydet en ekstra stor byrde for medarbejderne, som 
de har løftet rigtigt godt. 
I forhold til tests, så er det en administrativ opgave, i forhold til 
hvilket medarbejde og elever, som ønsker at blive testet på 
skolen og hvem, som ønsker at få udleveret selvtest. 
Ligeledes håndtering af smittede elever og medarbejdere. 
De nye retningslinjer har måske en positiv betydning mht. 
fraværet, som forhåbentlig snart begynder at blive mindre. 
Der har også været sygdom hos de poder, som kommer på 
skolen, hvilket desværre betød at de yngste elever blev prioriteret 
til test. Dette betød desværre at et par af de ældste klasser ikke 
kunne blive testet. 
På trods af det store fravær og et stort pres på medarbejderne, 
så er stemningen i medarbejdergruppen god, og en følelse af, at 
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opgaven løftes i et godt samarbejde. 
 

 
• Ombygning 

Ombygningen er færdig. Der mangler lidt omkring noget 
støjreducering i "nord” og ligeledes mangler der at komme lidt 
nye møbler ind nogle steder. 
Klasserne er nu i deres nye faste lokaler, hvilket har givet lidt ro 
og en fornemmelse af, at der er mindre ”støj” på skolen, både i 
forhold til byggestøj og håndværkere. 
Arbejdspladser til de sidste medarbejdere er ligeledes kommet på 

plads. 
 

• Ny ansættelser (Ledere) 

Ghita er ansat som ny SFO leder. 

Lasse er ligeledes ansat som ny indskolingsleder. De starter 

begge to 1. februar 

 
• Ingen kvalitetsrapport i år 

Kvalitetsrapporten er udgået og derfor en drøftelse af, hvordan 
ledelsen kan orientere bestyrelsen om trivslen og de nationale 
test? 
Punktet sættes på bestyrelsens årshjul som punkt i december 
eller januar. 

 
 
• Nyt fra SFO 

Det går godt i SFO. I forbindelse med et stort fravær blandt 

pædagogerne, var der samtidig et fald i antallet af børn i SFO, så 

det kunne hænge sammen med bemandingen. 

SFO har fået 5 lokaler tilbage, nu hvor ombygningen er færdig, og 

de lokaler, som har klasselokaler, er tilbage i SFO regi, og kan 

bruges der.  

Samtidig er det nye bevægelsesrum taget i brug. 

 

• Nye børn til næste skoleår. 

pt. er der 54 børn indmeldt. 8 mangler at afgive skolevalg. 

Dette betyder at der bliver to klasser med 27 elever i hver klasse. 

Forhåbentlig får vi lidt flere, så der bliver tre 0. klasser med lidt 

færre elever. 

5. Evt. 5 min 

• Der kører nu skolebusser på vendepladsen i nord, hvor grus-

belægningen er blevet utroligt hullet og ujævn.  

Bestyrelsen skriver direkte til forvaltningen om dette. 

• Aula 

Er der for mange opslag om ligegyldige ting, som gør at de 

vigtige informationer forsvinder i mængden? 

Opmærksomhed på, at de opslag, som sendes ud, begrundes 

yderligere og ligeledes et fokus på, at modtagergruppen til 

opslagene udvælges bedre. 

 

6. Punkter til 

næste møde 

3 min 

• Godkendes af princip: ”Om en elev kan opfylde sin 

undervisningspligt ved at deltage i musikskolens undervisning 

eller udøve eliteidræt i en idrætsforening” 

 

7. Personale / 

Særlige 

5 min 

• Lukket punkt 
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Årshjul 2021-2022 

Dato  

  

Onsdag d. 25.  

aug. 

 

Årshjul, forretningsorden og blik på 

principper 

Onsdag d. 22. 

sept.  

Budget – høringssvar – revidering af 

principper: 
 

 
 

Onsdag d. 27. 

okt. 

 

Onsdag d. 24. 

nov. 

 

 

Onsdag d. 15. 

dec.  

Ledelsen orienterer om kvalitetsrapporten 

Julefrokost 

Onsdag d. 26. 

jan.  

Ledelsen orienterer om kvalitetsrapporten 

 

Bestyrelsens udtalelse til 

kvalitetsrapport – deadline --. februar 

Onsdag d. 16. 

feb. 

Kvalitetsrapport skolebestyrelsens udtalelse  

Budget  

Regnskab 

Onsdag d.  30. 

marts  

Princip for Fagfordeling(genbesøg) 

Budget  

Regnskab 

Ordinært kort sb-møde + kontaktforældre 

kl. 18.30 

 

Onsdag d.  27. 

april  

Evaluering af arrangement --. Marts 

Onsdag d.  18. 

maj  

Fagfordeling/timefordeling og prioritering af 

samme 

 

Onsdag d.  15. 

juni 

Årshjul næste skoleår 

Sommerferie frokost 

  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

udfordringer i 

klasser.  

 


